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Disposisjon
•Hvorfor vi valgte å ta løsningen i bruk

•Risikovurdering

•Om innføringsløpet
• I oppstartsfasen

•Etter kommandosenterperioden

•Bekymringer

•Avsluttende betraktninger
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Hvorfor valgte vi å ta løsningen i bruk tidlig?
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Antall yrkesaktive pr. eldre er synkende
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Vurdering av risiko

•Risiko uansett valg av løsning

•Muligheten til å påvirke systemet

•Risiko Helseplattformen – en del av tidligere 
saksutredning 
•Fastleger

•Helseforetaket
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Å ta HP i bruk er en del av en større helhet
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Go-live dato: 11. februar

•Gikk så å si smertefritt, med noen unntak

•Forholdsvis få oppfølgingssaker i løpet av 
kommandosenterperioden

•God og strukturert oppfølging og prosjektstyring
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Utfordrende fase etter kommandosenterperioden, dvs. 4 uker 
ette go-live datoen



Levanger kommune

Utfordringer i fasen etter 
kommandosenterperioden
• Forsinkelser i diverse utbedringstiltak

•Ofte sen/ingen/motstridende tilbakemeldinger på henvendelser

• Lang responstid på support

• Løsningen er kompleks og sammensatt – ansatte kan «rote seg bort» på 
grunn av mange valgmuligheter

•Vanskelig å finne «den røde tråden» i arbeidsflyten

• Ikke så mange feil i løsningen – det er kompleksiteten som er 
hovedutfordringen

•Utfordrende med intern koordinering
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Hvordan har dette blitt fulgt opp?
•Helseplattformen har tatt våre utfordringer på alvor

•Egne møter på kommunedirektørnivå, og på brukernivå

•Den nye adm.dir har vært på besøk

•Styrking av supporttjenester

•Tilbud om on-site support
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Styringsgruppe

Instruktører
Superbrukermøte

Morgenmøte

Forum for 
helseplattformen

HP

LIL

Avdelinger som 
benytter 

Helseplattformen

LIL
RIL

LIL

LIL

HP: Helseplattformen
LIL: Lokal innføringsleder
RIL: Regional innføringsleder 
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Bekymringer
•Vil man kunne få en mer strukturert tilnærming i brukerstøtte og 

oppfølging?

• Pr. i dag er Helseplattformen for oss et kommunalt journalsystem fordi 
at vårt lokalsykehus ikke har tatt løsningen i bruk

•Når vil HNT ta løsningen i bruk?

•Når vil vi kunne ta ut gevinstrealiseringen?

• Ekstrabelastningen er lettere å håndtere når man ser en progresjon
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Om avvikene
• Det er pr i dag kommet inn 84 avvik som er lagt i kategorien Helseplattformen, fordelt slik
• Februar: 1 avvik

• Mars: 20 avvik

• April: 56 avvik 

• Mai: 7 avvik (pr. 08.05.23)

• Kompleks løsning som gir muligheter og medfører at ansatte gjør feil

• Stor usikkerhet om dokumentasjonen som utføres er riktig og om den sikrer forsvarlige tjenester. 

• Legemiddelhåndtering og legemiddeladministrering er uoversiktlig og vanskelig å forstå

• Flere avdelinger sliter med at de ikke finner « riktig» oppsett som gir en god og effektiv arbeidsflyt 

• Mange kunnskapshull hos ansatte

• Usikkerhet rundt personsensitive opplysninger 
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Hvordan følges dette opp?
• Forum for Helseplattformen følger opp avvikene som meldes

• Avvik som skyldes kunnskapshull fanges opp og våre lokale instruktører får i 
oppgave og følge opp disse med veiledning / opplæring

• Alvorlige avvik løftes til riktig nivå (Styringsgruppe, Helseplattformen, mfl.)

• Endringsforslag tas inn i felles møte med de andre kommunene, inntil en 
samarbeidsavtale er på plass. 
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Om oppfølging av sommervikarer
• Det legges opp til at opplæring og veiledning vil skje i den enkelte avdeling hvor superbrukere blir sentral for å 

ivareta opplæringen, skulder ved skulder, til de nye sommervikarene.

• Våre to instruktører vil også være aktive og kan bidra

• Det er i all hovedsak assistenter som er rekruttert som nye sommervikarer. Det har et enklere bruk av systemet

• Mange vil benytte Rover som arbeidsverktøy, noe som er enkelt å benytte og ikke krever mye opplæring.

• Utover dette er det ansatte som øker sin stillingsandel i sommer for å få gjennomført avviklingen av ferien best 
mulig.

• Det anerkjennes samtidig at det er en utfordring å ivareta sommervikarene på en god måte når mange er ute i 
ferie, deriblant superbrukere, men dette er en kjent problemstilling som vil være hos oss uavhengig av 
pasientjournalsystem. 

• Forum for Helseplattformen vurderer det dit at dette er en tilfredsstillende oppfølging.

• Men uavhengig av HP, er tilgang til sommervikarer en utfordring
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Faser i en omstillingsprosess
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Men ikke minst
• Helseplattformen er mye mer enn å bytte journalsystem
• Organisasjonsendringsprosess

• Nye lovkrav skal møtes

• Demografi utfordrer oss alle sammen

• En ny måte å jobbe på – dette i seg selv utløser motstand

• Det vi uansett ta tid til å beherske det nye verktøyet

• Feil er alltid forventet ved en så stor IT-innføring.


